



**Canadian Meteorological and Oceanographic Society
La Société canadienne de météorologie et d'océanographie**

CMOS-SCMO, P.O. Box / C.P. 3211, Station D / Succursale D, Ottawa ON K1P 6H7, Canada

Tel: (613) 990-0300; Fax: (613) 991-1924; Email: CMOS@cmos.ca

Homepage: <http://congress.cmos.ca> Page d'accueil: <http://congress.cmos.ca>

Exhibits Convener : Oscar Koren Tel: (905) 669-2365; Fax: (905) 669-4838; Email: okoren@sympatico.ca

Dear Potential Exhibitor,

On behalf of the Canadian Meteorological and Oceanographic Society, I would like to cordially invite you and your organization to become an exhibitor at the 51st Congress of the CMOS to be held June 4 - 8, 2017 in Toronto, Ontario. This is the one time each year when virtually the entire community of meteorologists, oceanographers, climatologists, hydrologists, limnologists, geoscientists and cryosphere scientists comes together and it is therefore a unique opportunity for you to present your message and to raise the profile of your organization. The enclosed package presents information on how to participate. More information on the Congress can be found on the Internet at <http://congress.cmos.ca>

Sincerely,

M.L. Taillefer, CD, M.Sc.
President, CMOS

Cher exposant potentiel,

Au nom de la Société canadienne de météorologie et d'océanographie, j'ai le plaisir de vous inviter à participer comme exposant commercial au 51^e Congrès de la SCMO qui se tiendra à Toronto, Ontario du 4 au 8 juin, 2017. Le Congrès SCMO est la seule occasion cette année où vous pourrez promouvoir votre organisation auprès de la communauté de spécialistes en météorologie, océanographie, climatologie, hydrologie, limnologie, géophysique et la cryosphère. C'est une opportunité unique de hausser le profil de votre organisation. La trousse d'information ci-inclus explique comment participer. Pour de plus amples renseignements sur le Congrès visitez: <http://congress.cmos.ca>

Sincèrement,

M.L. Taillefer
Président, SCMO